



CANADA

No. 99
r

FOR IMMEDIATE RELEASE
POUR DIFFUSION IMMÉDIATE

OCTOBER 25, 1973
LE 25 OCTOBRE 1973

C
o
m
m
u
n
i
q
u
é

VISIT OF THE SECRETARY OF STATE FOR EXTERNAL AFFAIRS TO THE
U.S.S.R.

VISITE DU SECRETAIRE D'ETAT AUX AFFAIRES EXTERIEURES EN
URSS

DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS
MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Mitchell Sharp, announced today that in response to a long-standing invitation of the Soviet Government he will pay an official visit to the U.S.S.R. November 12 to 16; the invitation was extended by Soviet Foreign Minister A. A. Gromyko during his visit to Canada in October 1969.

During his stay in the U.S.S.R. Mr. Sharp will have talks with Foreign Minister Gromyko and senior Soviet officials on international and bilateral questions of mutual interest. These talks will take place within the framework of the Canadian-Soviet Protocol on Consultations concluded by Prime Minister Trudeau and Premier Kosygin in May 1971.

Mr. Sharp is expected to spend two or three days in Moscow and also visit one or two other cities in the Soviet Union before returning to Canada.

* * *

Le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, M. Mitchell Sharp, annonce aujourd'hui qu'il effectuera, du 12 au 16 novembre, une visite officielle en URSS, en réponse à une invitation de longue date faite par les autorités soviétiques. Cette invitation remonte en fait à la visite au Canada de M. A.A. Gromyko, ministre des Affaires étrangères de l'URSS en octobre 1969.

Durant son séjour en Union soviétique, M. Sharp aura des entretiens avec le ministre des Affaires étrangères M. Gromyko ainsi qu'avec de hauts fonctionnaires soviétiques sur les questions internationales et bilatérales qui offrent un intérêt mutuel. Ces entretiens se dérouleront dans le cadre du Protocole canado-soviétique relatif aux consultations qui a été ratifié par les premiers ministres MM. Trudeau et Kossyguine en mai 1971.

M. Sharp passera vraisemblablement de deux à trois jours à Moscou et visitera également une ou deux autres villes de l'URSS avant de revenir au Canada.

* * *